
Styrelsemöte Östervåla Ryttarklubb 17/2–20 
 
Närvarande: Margareta, Fanny, Sofie, Åsa, Elisabet, Hanna, Camilla och Mikaela. 
 
§ 1 Mötet öppnas 
Ordförande öppnade mötet. 
 
§ 2 Val av sekreterare och Justerare 
Till sekreterare valdes Hanna och justerare Camilla 
 
§ 3 Godkännande utav dagordningen 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 4 Genomgång av föregående protokoll 
Hanna gick igenom föregående protokoll. 
 
§ 5 Inkomna skrivelser 
Ridsportförbundet har mailat om förändringar i typstadgarna. 
Reklam från ett företag som tillverkar käpphästhinder. 
 
§ 6 Ekonomi 
Fortsatt god ekonomi. 
 
§ 7 Ändringar i typstadgarna 
Styrelsen gick i genom förslaget på förändringar i stadgarna som det kommer att tas beslut 
om på årsmötet. Då en ändring innebär att de som har träningar med barn ska visa upp ett 
utdrag ur polisregistret förde styrelsen en diskussion vem som ska vara ansvarig för att hålla 
koll på de som visat och om det ska göras en lista för detta. Detta behöver styrelsen 
återkomma till då inget beslut togs i frågan. 
 
Vi diskuterade även ett förslag till ändring av klubbens målsättning från att främja flickidrott 
till att främja barn och ungdomsidrott. 
 
§ 8 Förslag till aktiviteter 2020 
Tävling i höst? Beslut tas om det efter årsmötet då systemändring för betalningar har strulat. 
 
Käpphästträffar med tillverkning av käpphästar och hinder, tillfällen för träning och lek. 
Styrelsen tyckte det lät spännande och att det skulle kunna locka fler yngre medlemmar. 
 
Fixardagar för att underhålla anläggningen. 
 
Avsuttna träffar, tex middagar. 
 
§ 9 Inför årsmötet måndag 9/3 kl 18.00 
Styrelsen har återigen diskuterat medlemsavgiften för en familjeavgift. Klubben har en 
förhållandevis låg avgift men för att få fler yngre medlemmar bedömer styrelsen att 
ekonomin klarar att fortsätta att ha en låg avgift. På så sätt kan fler unga lockas med att vara 



med i en trevlig ryttarklubb och komma in i sporten. Styrelsen kommer att föreslå ett 
familjemedlemskap för 1 vuxen + obegränsat med barn för 600kr. 
 
§ 10 Övriga frågor 
Inga övriga frågor 
 
§ 11 Nästa möte 
Årsmöte 9/3 kl 18.00 
 
§ 12 Mötet avslutas 
Styrelsen tackade Margareta för en fantastisk smaskig kaka och ordföranden avslutade 
mötet. 
 
Sekreterare    Justerare 
 
 
Hanna Jonsson   Camilla Johansson 


